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 International peer reviews as a working method is closely associated with OECD practice, where it is facilitated by the homogeneous membership and the high degree of trust shared by the member countries. International peer reviews of national radioactive waste management programmes, or of specific aspects of them, have been increasingly carried out over the past ten years. This document lays down the guidelines that the requesting country, the Secretariat and the international review team ought to have in mind when an international peer review is requested, organised or carried out.
 
 La revue internationale par des pairs est un outil de travail étroitement lié aux pratiques de l’OCDE, dont l’emploi est facilité par l’homogénéité de ses pays membres et par la grande confiance qui règne entre eux. Des revues internationales par des pairs de programmes nationaux de gestion des déchets radioactifs, ou de certains de leurs aspects spécifiques, ont été réalisées de façon croissante depuis les dix dernières années. Ce document décrit les lignes directrices dont le pays demandeur, le Secrétariat et l’équipe internationale d’experts doivent tenir compte lorsqu’une revue internationale par des pairs est demandée, organisée ou réalisée.
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